

Dr. Sarah Hentschel

Patents

PhD (Chemistry), Dipl. Chem. (German equivalent to M.Sc. in Chemistry)
Swiss Patent Attorney
European Patent Attorney
Registered representative before the UPC
+41 81 511 11 01
hentschel@bohest.ch

Education

Diploma in Chemistry, Humboldt University Berlin
Doctorate, University of Zurich

Expertise

Patents (Chemistry)

Associations

epi, VSP, VESPA

Curriculum

Sarah Hentschel earned her diploma in chemistry from Humboldt University Berlin and subsequently completed her doctorate in the field of organic chemistry at the University of Zurich. In 2014, she joined the patent law firm Hepp Wenger Ryffel AG in Wil. She worked afterwards as a patent engineer at Weidmann Holding AG and Givaudan SA, before returning to Hepp Wenger Ryffel AG in 2020 and being admitted as a European and Swiss patent attorney in 2021. In mid-2026, Sarah Hentschel joined BOHEST AG, where she applies her field specific and legal expertise in the chemistry section of the patent department.

Patente

Dr. sc. nat., Dipl. Chem.
Schweizer Patentanwältin
Europäische Patentanwältin
Zugel. Vertreterin vor dem EPG
+41 81 511 11 01
hentschel@bohest.ch

Ausbildung

Diplom Chemie,
Humboldt Universität Berlin,
Doktorat, Universität Zürich

Fachgebiet

Patente (Chemie)

Verbände

epi, VSP, VESPA

Curriculum

Sarah Hentschel erwarb ihr Diplom in Chemie an der Humboldt Universität Berlin und doktorierte anschliessend im Fachbereich Organische Chemie an der Universität Zürich. Im Jahr 2014 trat sie der Patentanwaltskanzlei Hepp Wenger Ryffel AG in Wil bei. Danach arbeitete sie zwischenzeitlich als Patentingenieurin bei der Weidmann Holding AG und Givaudan SA, bevor sie 2020 wieder zu der Hepp Wenger Ryffel AG wechselte und 2021 als europäische und Schweizer Patentanwältin zugelassen wurde. Mitte 2026 wechselte Sarah Hentschel zur BOHEST AG, wo sie ihre fachspezifische und rechtliche Expertise in der Sektion Chemie der Patentabteilung einbringt.

